
Zápis z valné hromady Západočeského sportovního centra mládeže 
(OB, LOB) z.s. 

 

Jednání svolal předseda spolku a proběhlo sobotu 19.10.2024 v Klatovech dle programu.  Jednání řídil Jan 
Michalec, ověřovatelem zápisu byla zvolena Marta Hanáková. 

Z 19 delegátů z hlasem  rozhodujícím bylo přítomno 15 delegátů, 11 oddílů – členů SCM a 4 členů trenérské 
rady.    

Jednání proběhlo dle schváleného programu.  

1. Zahájení a volba ověřovatelů zápisu, další dle návrhů 
2. Informace o počtu delegátů  
3. Zprávy o činnosti skupin dorostu (+juniorů) a žáků  
4. Informace o hospodaření SCM a TSM, čerpání nadačních příspěvků 
5. Volba orgánů SCM   
6. Změna stanov SCM  
7. Návrhy akcí SCM/TSM a SCD na rok 2025  
8. Různé 

Diskutována byla nižší účast na soustředěních dorostu a možnosti kvalitních tréninků při vysoké účasti na 
soustředěních žáků. Rovněž byla projednávána otázka nastavení jednotných pravidel pro účastníky 
soustředění.  

Byly předloženy návrhy na akce žáků a dorostu v roce 2025. U žáků předpokládáme účast na obou 
republikových dvojzávodech štafet (Jindřichohradecko, Jablonecko), společnou účast žáků a dorostu na 
jarním soustředěním v Doksech a na Tiomile (spojené se soustředěním), letní soustředění je plánováno 
v kombinací s turistikou v horách na jihu Evropy. Účast na letním STK nebude v roce 2025 koordinovat 
SCM, ale přihlášky a zabezpečení účasti (trenéry, doprovod, dopravu) si zajistí oddíly samy. 

SCM při financování využije plně přidělené dotační prostředky z Nadace OB, prostředky přidělené TSM i tzv. 
Talent (účtován přes Plzeňský krajský svaz OB). Na činnost žáků přispívaly rovněž oba krajské svazy OB.    

Pro rok 2025 nebude v rámci Západočeského sportovního centra mládeže dále působit oddíl ZTC, kde je 
plánováno ukončení činnosti. 

Jiří Vištejn nabízí individuální konzultace k mapování. 

Na základě návrhu byla odsouhlasena jednohlasně změna stanov – rozšíření počtu členů trenérské rady. 
Byly zvoleny nové orgány SCM. Do 31.12.2024 bylo jednohlasně prodlouženo funkční období stávajícímu 
předsedovi spolku Janu Michalcovi. Od 1.1.2025 byl za předsedu spolku zvolen Jiří Valeš - 11 hlasy pro, 1 
proti, 3 zdrželi se. Dále byli jednohlasně zvoleni členové trenérské rady – Jana Bartošová, Marta Hanáková, 
Vladimír Ječmen, Aleš Richtr a Ondřej Vodrážka.  

 

Usnesení z jednání  

Valná hromada Západočeského sportovního centra mládeže (OB,LOB) z.s.  

A) prodlužuje funkční období předsedy spolku Jana Michalce do 31.12.2024 

 



B) volí : 

- předsedu spolku Jiřího Valeše s funkčním obdobím od 1.1.2025 
- členy trenérské rady – Janu Bartošovou, Martu Hanákovou, Vladimíra Ječmena, Aleše Richtra  
                                           a Ondřeje Vodrážku  
C) schvaluje změnu stanov následovně : 
    Bod 3.2. věta první zní : „ Trenérská rada má nejméně tři a nejvíce sedm členů.“ 
 
D)  bere na vědomí :  

- ukončení činnosti oddílu ZTC 
- informace k činnosti žactva a dorostu SCM a TSM 
- informaci k hospodaření SCM 
- připomínky k činnosti SCM a trenérské rady 

E) ukládá : 

- zvoleným předsedům Janu Michalcovi a Jiřímu Valešovi zajistit zápis příslušných změn do rejstříku spolků 
- trenérské radě zpracovat pravidla pro účasti na soustředěních a cestou oddílů s nimi seznámit žactvo a  
  dorost  
 
 
 
V Tachově  22.10.2024 

  

Zapsal :                                                                                            Ověřila : 

 
               Jan Michalec                                                                            Marta Hanáková  
 


